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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2022/23:336 Minskning av vargstammen

I dag finns det någonstans omkring 460 vargar i Sverige. Siffrorna är 
preliminära och kommer från den inventering som gjordes vintern 2021/22. 
Efter årets licensjakt kommer den att vara förändrad men fortsatt hög. Våren 
2022 röstade riksdagen för att rikta ett tillkännagivande till regeringen om 
vargstammen. Man vill bland annat att vargstammen ska anses ”ha gynnsam 
bevarandestatus” redan vid ett antal på 170 individer och att vi således måste 
minska vargstammen kraftigt. 

Med anledning av detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Hur kommer ministern och regeringen att arbeta för att vargstammen verkligen 
minskas så som riksdagen vill?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2023-02-13
Besvaras senast
2023-02-22 kl. 12.00


